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PROTOKÓŁ Nr 93/2005 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

w dniu 13 maja 2005r. 
 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ pięciu członków komisji ( wszyscy obecni) 
b/ Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy 
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Omówienie projektów organizacyjnych szkół. 
5. Sprawy bieżące. 

 
Przebieg posiedzenia: 
 
Ad 1-3 
 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja jednogłośnie przyjęła protokół  
z poprzedniego posiedzenia oraz zatwierdziła porządek obrad. 
 
Ad 4 
 
 Sekretarz Gminy przedstawiła projekt organizacyjny Szkoły Podstawowej w Dębnicy 
Kaszubskiej. Do szkoły uczęszcza 578 uczniów, którzy uczą się w 49 oddziałach, jest 
zatrudnionych 49 pracowników pedagogicznych, ilość godzin 1037, pracowników obsługi – 
19 w tym 2-je pracowników administracyjnych. 
Wakaty: 
świetlica – 26 h, w-f – 16 h, grupa przedszkolna – 18 h, wychowanie do życia – 3 h,             
ksiądz – 6 h (religia). 
Przewodnicząca Komisji Pani Karaś poinformowała, że część rodziców z obwodu Gogolewo, 
chce by ich dzieci z Borzęcina przeszły do Dębnicy Kaszubskiej. Ze względu na dużą 
liczebność klas w Dębnicy Kaszubskiej i układ dowozów dzieci odzwierciedlający 
podporządkowanie do obwodów wnioskuję się, aby przyjmować dzieci zgodnie z obwodami 
np. do Borzęcina przyjmować dzieci tylko z obwodu Dębnica Kaszubska. Dzieci z obwodu 
Gogolewo tylko do SP w Gogolewie. 
Komisja proponuje rozważenie powrotu do rozpoczynania zajęć lekcyjnych od godz. 8ºº, nie 
wcześniej. Proponuje się obniżenie ilości godzin dydaktycznych z-cy dyrektora SP w Dębnicy 
Kaszubskiej Pani M. Szpadzińskiej z 7 h do 5 h (tyle ile wynosi dzienna ilość godzin 
nauczyciela w przedszkolu. W związku z tym wakat wykazany w kolumnie 48 będzie wynosił 
20/25. 
Gimnazjum w Dębnicy Kaszubskiej. 
Liczba uczniów – 392 w 15 klasach. Zatrudnionych 40 nauczycieli, w tym 6 wakatów: 3 
wakaty w-f, 1 wakat j. niemiecki, 1 wakat j. angielski (10h), 1 wakat technika (10h). 
Obowiązkowy wymiar godzin dyrektora –5, z-cy – 9h. 
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 Komisja proponuje, aby fundusz płac na rok bieżący dla pracowników obsługi ( z 
wyłączeniem pracowników administracyjnych) podnieść z 1 do 3%. 
 
Po analizie projektów organizacyjnych i programu naprawczego, komisja stwierdza, że w 
budżecie nie zaplanowano środków na: 

- uruchomienie filii SP Motarzyno w Budowie, 
- brak wzrostu dodatku motywacyjnego z 1 do 3% dla nauczycieli,  
- 2-uch etatów dozorców w Gimnazjum, 
- proponowanej przez Komisję Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki podwyżki dla 

obsługi, 
- nauczania indywidualnego, 
- nieprzewidzianych urlopów zdrowotnych. 

 
Na tym protokół zakończono. 
 
                                                                                                                   Przewodnicząca 
                                                                                                          Komisji Kultury, Oświaty 
                                                                                                                 Sportu i Turystyki 
 
                                                                                                                  /-/ Jadwiga Karaś  

 


